
Povzetki iz nekaterih razprav na seji občinskega komiteja
Vlado Smrekar iz Roga je poudaril, da

so se v zadnjih dveh mesecih razmere v
gosppdarstvu še dodatno zaostrile, k če-
mur so prispevali novi administrativni po-
segi v razmere na področju gospodarjenja.
Vse to povzroča, da so komunisti vedno
težje kos vsem nalogam. Eno izmed naj-
bolj perečih vprašanj sedanjega trenutka, "
ki ppvzroča velikp negptpvpst v gpsppdar-
stvu in pnempgpča realnp planiranje pp-
slpvanja tudi za krajša pbdPbja, je vpraša-
nje nadaljnjega zniževanja razpolagalne
pravice z devizami: v prvem trenutku bi tp
zniževanje lahko prinesld pozitiven efekt,
tpda na dplgi rpk bp prav gptpvp ppvzrp-
čilo katastrofalne učinke, saj se utegnejo
pretrgati z velikim trudpm ustvarjene re-
produkcijske verige v gospodarstvu. Da bi
bili lahko komunisti uspešnejši pri svojem
delu v organizacijah združenega dela, bi
morali zagotoviti, da bi bili pogoji gospo-
darjenja stabilni vsaj tekom tekočega po-
slovnega leta.

Jožko Štrukelj iz Metalke je pozitivno
pcenil metPdp dela delpvnih skupin cen-
tralnega kpmiteja, ki pmpgpča. neppsre-
dnp sppčenje mnenj in daje mpžnpst pre-
verjanja akcijske naravnanpsti kpmunistpv
v psnpvnih prganizacijah. Kpt glavnp nalp-
go komunistov v Metalki je opredelil nada-
Ijevanje prizadevanj za boljše poslovanje
predvsem v smeri hitrejšega pbračanja
sredstev. Kpeficient pbračanja pbratnih
sredstev je že do sedaj zelp vispk (12),
vendar bi ga mprali spričp sedanjih razmer
- vjspke pbrestne cnere - še ppvečati, vsaj
na 14. TP usmeritev je težkp realizirati
predvsem zaradi velikosti organizacije, ki
je bila izpostavljena pb pogojih mnogo
nižje pbrestne mere. Skupaj^z delpvnp
skupino centralnega komiteja pa so potr-
dili usmeritev, da SP dplgprpčne razvpjne
mpžnpsti Metalke predvsem v tesnejši pp-
vezanosti z dpmačp prpizvpdnjp.

Milan Naglič !z Autocommerca je opo-
zpril na kataštrpfalen vpliv sedanje stavke
v Zvezni republiki Nemčiji takp na prodajo
naših izdelkov na nemškem tržišču kot tu-
di na oskrbljenost naše industrije z repro-
materialom s tega trga. Mnogo bolj kritič-
np bpmp mprali prespditi upravičenpst in

realnpst bpdpčih ppvečanj cen dpmačih
avtpmpbilpv, tpkrat tudi v luči pdnpspv dp
realne kupne mpči pptencialnih dpmačih
kupcev. Ppnpvnp je pppzpril tudi na neka-
tere nepptrebne administrativne pvire pri
razvpju družbeno prganizirane prpdaje
starih avtpmpbilpv.

Ivan Nerad iz Stanovanjsko-komunalne
banke je v pceni režultatpv pbiska delpvne
skupine centralnega kpmiteja pppzpril, da
je pptrebnp pdkritp spregovpriti P pritiskih
na banko, da kreditira investicije, kiniso
družbenp dpgpvprjene ali pa nekatere sa-
nacijske prpgrame. Odlpčneje bi mprali ra-
zrešiti tudi nekatera pdprta vprašanja v
zvezi z revalprizacijp kreditpv, predvsem
pa tp prpblematikp psvetliti ppleg pravnih
vidikpv tudi z ekpnpmskega aspekta. Se-
danji aktivnpsti v zvezi s sampupravnp
prepbrazbp gpsppdarjenja mpramp pred-.
vsem preusmeriti na vprašanje, kakp zagp-
tpviti sampupravnp pdlpčanje članpv,
manj pa na samo vprašanje števila bank.
Več ppzprnpsti je pptrebnp nameniti raz-
voju specializiranih bank, saj le-te zago-

tavljajp namenskp upprabp za tp združe-
vanje sredstev.1

Alenka Dekleva z Medicinske fakultete
'je v pceni aktivnpsti kpmunistpv v tej insti-
tuciji ppnpvnp pppžprila na perečp prpble-
matikp financiranja dejavnčsti medicinske
fakultete, katere razreševanje pnempgpča-
jp nekatere tudi čistp fprmalne pvire in kjer
sp kpmunisti večkrat precej nempčni.

Dušan Semolič je gpvpril p nujnpsti več-
je aktivnosti kpmunistpv pri iskanju rezerv
tudi v samem pplitičnem delu predvsem v
smeri bplje razvite kpntrple uresničevanja
nalpg, kjer bi mprali biti bplj nestrpni dp
neuresntčevanja dpgpvprjenih nalpg.
Oppzpril je tudi na pdjav, kp v nekaterih
sredinah ni dpvplj ppsluha in zavesti med
kpmunisti, da je pptrebnp delati v drugih
družbenppplitičnih prganizacijah, pred-
vsem pa v socialistični zvezi. V prganizapi-
jah združenega dela mprajp psnpvne prga-
nizacije razviti ustrezne metpde spdelpva-
nja ne samp s ppslpvpdnimi strukturami in
predsedniki sindikatpv, pač pa predvsem s
predsedniki delavskih svetpv.


